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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

  

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2018. február 19. napján 09:30 

órakor megtartott  nyilvános üléséről. 

 

Helye:   Faluház Salföld 

 

Jelen vannak:  

 

Fábián Gusztáv polgármester 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester 

Kovács István képviselő  

 

Tanácskozási joggal jelen van:  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző 

 

Csik Tímea jegyzőkönyv-vezető  

 

 

Fábián Gusztáv polgármester: köszönt mindenkit, megállapítja, hogy a testület teljes 

létszámban jelen van, így határozatképes. Tájékoztatásul elmondja, hogy működik filmklub, 

időközben érvénybe lépett a településképi arculati kézikönyv, meg volt a Balassi nap. Ismerteti 

a lejárt határidejű határozatokról készült jelentést. Javasolja a jelentés elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

7/2018. (II. 19.) HATÁROZATA  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatokról 

készült jelentést elfogadja.  

 

Fábián  Gusztáv polgármester: a meghívóban szereplő napirendet javasolja kiegészíteni az 

alábbiakkal: 

- polgármesteri szabadság ütemezése, 

 

- Tapolca Környéki Önkormányzati Társulás Társulási Tanácsa fenntartásában működő 

Balaton-felvidéki Szociális, Gyermekjóléti és Háziorvosi Ügyeleti Szolgálat által biztosított 
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szociális és gyermekjóléti alapellátások intézményi térítési díjainak véleményezése, 

kedvezmények biztosítása. 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: javasolja, hogy a 14. napirendi pontot vegyék ki, mert 

Salföld vonatkozásában nem releváns, egyrészt a határozatban közgyűlés szerepel, városokra 

vonatkozik.  

Kovács István képviselő: magyar emberként attól függetlenül, hogyan ítélik meg  az egyik 

pártot, vagy a másik pártot, ennek ellenére a nyugalom, biztonság, békesség érdekében ezt 

hozzák meg ezt a döntést, ezzel a rosszat nem tesznek az ország védelme érdekében, a 

gyermekek jövője érdekében tegyék meg.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: előre elmondja, hogy Ferenc Pápa útmutatása szerint, 

amit január 14-én tett közzé legutoljára, nemmel fog szavazni.  

Fábián Gusztáv polgármester: aki a napirendet el tudja fogadni kézfeltartással jelezze.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:   

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

8/2018. (II. 19.) HATÁROZATA  

 

napirend elfogadásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2018. február 19-i ülés napirendjét 

az alábbiak szerint elfogadja:  

 

1.) 2018. évi költségvetés elfogadása  

2.) Adó rendelet módosítása 

3.) 2018. évi közbeszerzési terv elfogadása 

4.) 2018. évi rendezvényterv elfogadása 

5.) Vendégház bérleti díjának elfogadása 

6.) Alapítványok, egyesületek 2017. évi támogatásának elszámolása 

7.) Alapítványok, egyesületek 2018. évi támogatása 

8.) Falugondnoki  szolgálat továbbképzési tervének elfogadása 

9.) Falugondnoki szolgálat  szakmai programjának elfogadása 

10.) Salföldi Műhely Népfőiskola Egyesülettel együttműködés 

11.) Faluszépítő Bizottság létrehozásának lehetősége 

12.) Óvodás gyermekek szállítására vonatkozó megállapodás 

13.) Gyermekvédelmi ellátásokról szóló rendelet megalkotásához hozzájárulás  

14.) „Védjük meg településeinket, védjük meg hazánkat” felhívásról   

     döntéshozatal  

15.) Észak-Balatoni Térség Regionális Települési Szilárdhulladék Kezelési  

     Önkormányzati Társulás 2017. évi tevékenységéről beszámoló 

16.) Salföld 53/7 helyrajzi számú ingatlan vagyonkezelési szerződés ügye  

17.) Tájékoztató Salföld 53/8 helyrajzi számú ingatlan önkormányzati                       

     tulajdonba adása vonatkozásában  
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18.) Tájékoztató a Nemzeti Kulturális Alaphoz benyújtott pályázatról             

     (Cseh Tamás program) 

19.) Polgármesteri szabadság ütemezése 

20.) Tapolca Környéki Önkormányzati Társulás Társulási Tanácsa    

    fenntartásában működő Balaton-felvidéki Szociális, Gyermekjóléti és  

    Háziorvosi Ügyeleti Szolgálat által biztosított szociális és gyermekjóléti      

    alapellátások intézményi térítési díjainak véleményezése, kedvezmények  

    biztosítása 

 

 

1.) 2018. évi költségvetés elfogadása  

 

Fábián Gusztáv polgármester: megköszöni Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző munkáját 

polgármesterként csak asszisztál a dolgokhoz. Az idei évre nincsen betervezve 

közfoglalkoztatott foglalkoztatása, viszont be van tervezve a nyári időszakra egy négy órás 

minimálbéres munkavállaló. Ennek az esélye nem túl magas, de ezzel terveznek.  

A továbbiakban ezt a dolgot mindenképpen meg kell oldani, mivel a falu rendbetételét el kell 

végezni. Amennyiben nem sikerül senkit sem felvenni, akkor még módosítható a terv egy teljes 

állásra mivel 2,7  millió forintos tartalék van. Ha egyik megoldás sem sikerül, akkor van még 

egy harmadik megoldás, hogy magánvállalkozásokat lehet kibérelni közterület fenntartásra.  

Ezt csak azért mondja, mert fontos része a költségvetésnek. A továbbiakban a kiadásokat a 

tavalyihoz mérték, lesznek felújítások 1,3 millió forint összegben. Tavaly nyertek 500.000  

Ft-ot útfelújításra, az is meg van toldva kb. 750.000 Ft-ra. A háziorvosi rendelő sajnálatos 

problémája a beázás, tetőfelújításra be van tervezve kb. 200.000 Ft-os összeg. A faluház 

felújítására legkevesebb 500.000 Ft van betervezve, mely áll különböző villanyszerelésekből, 

festésekből, javításokból, továbbá a mellékhelyiség rendbetételéből felújításából 

A beruházásokon belül még lenne informatikai eszközbeszerzés, hozzáteszi, hogy az 

informatikai fejlesztéseket a könyvtári összeghez írták be, mivel ott jelentős az emelkedés, 

eddig 1,2 millió forint volt a támogatás, idén pedig 1,8 millió forintot kapnak. Ketten vannak 

állásban a falugondnokkal. A falugondnoki szolgálat hozzájárulását is megemelte a magyar 

állam 2,5 millió forintról 3,1 millió forintra. Persze ez még mindig nem fedezi a költségeket, 

de jelentős csökkenést eredményez a terhekből. Tavaly nyertek 1 millió forintot a Nemzeti 

Kulturális Alaptól, majd ezt egy külön napirendben is tárgyalják. Bizonyos dolgok emelkedtek 

a pénzeszközök átadásában, a közös hivatalba muszáj volt felvenni több dolgozót, nagyon 

magas a munkateher, sajnálatos módon a hozzájárulásban ez emelkedést eredményezett 

600.000 forint helyett most 900.000 forintot kell fizetni.  

Kovács István képviselő: azt örömmel hallja, hogy az orvosi rendelő tetőfelújítására szántak 

összeget, ezt már tavaly is kérte, mert jelentősen csökken az állaga a rendelőnek. Kétoldali 

bádog tiszta lyukas, melynek a cseréjét kellene megoldani, azért, hogy a belső mennyezeti rész 

ne ázzon tovább. Egyéb támogatásnál szerepel 189.000 Ft, kérdezi, hogy ez mit takar.  

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: MVH által adott területalapú támogatás.  

Kovács István képviselő: kiadási oldalon 5. mellékletben  59. sorszámán szerepel működési 

célú pénzeszköz átadás nonprofit szervezetnek. Terveztek olyat, hogy támogatják az 

ábrahámhegyi polgárőröket, van a napirendben olyan, hogy  a kővágóörsi tűzoltó egyesület 

támogatása, valószínűsíti, hogy ez egyik sem.  
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Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: a Gázló Egyesület szokott még beadni támogatás iránti 

kérelmet, vagy ha egyéb szervezet nyújt be kérelmet, akkor legyen egy keret, ezt nem kötelező 

adni.  A polgárőrség támogatása a bűnmegelőzési kormányzati funkción van, a tűzoltóság 

támogatása pedig a tűz- és katasztrófavédelem kormányzati funkción szerepel.  

Kovács István képviselő: köszöni a tájékoztatást.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: nagyon örül 2,7 millió forintos maradványnak, de 

kérdezi, hogy ez gyakorlatilag minek köszönhető.  

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: ez annak köszönhető, hogy tavaly nem nagyon volt 

beruházás, nagyon spóroltak. A pályázatokat egy kivételével Salföld sajnos nem nyerte meg, 

ezeknek lett volna önereje, melyet a tartalékból fedeztek volna.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: a falu rendben tartásához alkalmazandó munkás 

vonatkozásában elmondja, hogy egészen biztosan nem lesz elég a négy órás. Emlékeznek rá, 

hogy nyáron csak úgy lehetett rendben tartani a falut, hogy teljes 8 órában volt alkalmazva 

dolgozó. 4 órás nem lesz elég, a minimálbérért pedig nem fognak eljönni dolgozni, sőt lenne 

egy javaslata, hogy a pályázati kiírást ne halogassák nyárig, mert a turista szezonban minden 

embert el fognak vinni és véleménye szerint már most meg lehetne hirdetni ezt az állást 8 órában 

és a tartalékból ezen  nem  kellene takarékoskodni. Ha pedig arra szorulnak, hogy vállalkozó 

végezze ezt a tevékenységet, akkor nagyon el fog úszni a költségvetés, mert az nagyon drága.  

Fábián Gusztáv polgármester: vállalkozótól tényleges árat nem kapott fűnyírásra, de 

folyamatosan érdeklődik, nem ül tétlenül ezzel kapcsolatban. Ami a kiírást illeti, addig nem 

fogja kiírni a pályázatot, amíg nincsen elfogadott költségvetés.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: de ne négy órásra, mert az nem elég.  

Fábián Gusztáv polgármester: kétség kívül először meg kell hirdetni a környéken. Egyébként 

azt is ki fogja számolni, hogy ha kap fűnyírása árajánlatot, akkor azzal szemben mennyi lenne 

a minimálbéres foglalkoztatás. 8 órában úgy szeretnek eljönni dolgozni, hogy egész évre, de itt 

csak a nyári hónapokról van szó.  

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: a négy órással kapcsolatban elmondja, hogy 

lehetőségként az is felmerül, hogy valaki másodállásban elvállalhatja, tehát ez is lehet egy 

opció.  

Fábián Gusztáv polgármester: tulajdonképpen a fűnyírást csinálhatja délután 2-től 6 óráig. 

Tehát fogadják el a költségvetést és felad hirdetést a Tapolcai Hírözönbe, továbbá bemegy a 

munkaügyi hivatalba és megkezdi a kutakodást, hogy lesz-e ember. Kétség kívül ez egy komoly 

kérdés az idei évre. Még a falugondnokkal kapcsolatban elmondja, hogy kérte a munkaruha 

juttatás emelését, amit természetesen megoldanak.  

Kovács István képviselő: ezt is azért merte kérni, mert amíg nem találnak embert, addig nem 

mehetnek el a munkák mellett tétlenül. Úgy sem tudja megállni, hogy ne álljon neki füvet  

nyírni, így ez a dolog a munkaruhával valamilyen módon kompenzálva van.  

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja, hogy aki a 2018. évi költségvetéssel egyetért, 

kézfeltartással jelezze.  
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Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta:  

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

2/2018. (III. 02.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE  

 

a 2018. évi költségvetésről  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a saját bevételeket és az adósságot keletkeztető 

ügyletekből eredő fizetési kötelezettséget elfogadni. 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

9/2018. (II. 19.) HATÁROZATA  

 

Az Önkormányzat saját bevételei és adósságot keletkeztető  

ügyleteiből eredő fizetési kötelezettsége megállapításáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete az államháztartásról szóló 2011. évi 

CXCV. törvény 29/A. §-a alapján az önkormányzat saját bevételeinek, valamint a 

Magyarország gazdasági stabilitásáról szóló 2011. évi CXCIV. törvény 3. § (1) bekezdése 

szerinti adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési 

évet követő három évre várható összegét az alábbiakban foglaltak szerint állapítja meg: 

 

Saját bevételek összege: 

                                                              2018.  6.136 ezer Ft 

        2019.  6.136 ezer Ft 

                                                              2020.  6.136 ezer Ft 

                                                              2021.  6.136 ezer Ft. 

 

Adósságot keletkeztető ügyletekből eredő fizetési kötelezettségek: 

                                                              2018. 0 Ft 

                                                              2019. 0 Ft 

                                                             2020.  0 Ft 

                                                             2021.  0 Ft 

 

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a költségvetéssel kapcsolatos tájékoztatási 

kötelezettség elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

10/2018. (II. 19.) HATÁROZATA 

költségvetéshez kapcsolódó tájékoztatási kötelezettségről 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2018. évi költségvetéssel kapcsolatos 

tájékoztatási kötelezettséget elfogadja.  

 

2.) Adó rendelet módosítása 

 

Fábián Gusztáv polgármester: reklámtábla adóra nem terveztek összeget, tehát 0 Ft. Ebben 

a faluban pár darab tábla van elhelyezve épületeken. Javasolja a rendelet tervezet elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta:  

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

3/2018. (III. 02.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testületének  

a helyi adókról szóló 13/2014. (XI. 10.)  

önkormányzati rendelete módosításáról  

 

3.) 2018. évi közbeszerzési terv elfogadása 

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a közbeszerzési tervet nemleges megjelöléssel 

jóváhagyni.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

11/2018. (II. 19.) HATÁROZATA 

A 2018. évi közbeszerzési tervről 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a közbeszerzésekről szóló 2015. évi 

CXLIII. törvény 42.§-a alapján az Önkormányzat, mint ajánlatkérő által 2018. évben 

lefolytatandó közbeszerzési eljárások éves tervét nemleges megjelöléssel jóváhagyja. 

Megbízza a polgármestert, hogy az esetlegesen közbeszerzéssel érintett fejlesztéseket, 

beruházásokat kísérje figyelemmel. 
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Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: folyamatos. 

 

4.) 2018. évi rendezvényterv elfogadása 

 

Fábián Gusztáv polgármester: a rendezvénytervvel kapcsolatosan egy dolog merült fel. Az 

Alpolgármester Asszony kérte, hogy a falunapot helyezzék át.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: arra gondolt, hogy lehetne július vége. 

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: a rendezvényterven szerepel, hogy a változtatás jogát 

fenntartja az önkormányzat.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: annyi rendezvény van júniusban, júliusban, hogy a falunap 

már átkerül augusztusra. Meg lehetne próbálni augusztus utolsó hétvégéjén.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: véleménye szerint akkor nem lesz érdeklődés, sokan 

elmennek már.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: így hagyják jóvá, hogy a változtatás jogát fenntartják és majd 

még gondolkodnak rajta.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: június 16-i rendezvény véleménye szerint túlzsúfolt 

lesz és nem tudja, hogy a halászléfőző versenyt hogyan lehet a kultúrházban rendezni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ezt is kihúzhatják. Kiállítás megnyitó lesz akkor. Javasolja a 

rendezvényterv elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

12/2018. (II. 19.) HATÁROZATA 

2018. évi rendezvénytervről  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2018. évi rendezvénytervet 

elfogadja az alábbi módosítással: 

- június 16-i Halászlé főző verseny törlésre kerül.  

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester. 

Határidő: folyamatos. 

 

5.) Vendégház bérleti díjának elfogadása 

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja az eddigi árakat elfogadásra. Plusz szolgáltatást nem 

tudnak nyújtani, tehát maradjanak az árak.  

Javasolja a vendégház bérleti díjának elfogadását.  
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Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

13/2018. (II. 19.) HATÁROZATA 

 

A vendégház igénybevételéért fizetendő szállásdíj meghatározásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Salföld, Kossuth u. 27. szám 

alatt lévő 4 fő elhelyezésére szolgáló vendégházát magánszálláshely céljára kívánja 

hasznosítani, melyért 2018. évben fizetendő szállásdíjakat az alábbiak szerint 

határozza meg: 

2018. április 01-től 2018. június 30-ig és 2018. szeptember 1-től 2018. december  

31-ig 

 1-2 fő esetében                   6.000.-Ft/nap 

    3 fő esetében        8.000.-Ft/nap 

    4 fő esetében                            10.000.-Ft/nap 

     2018. július 01-től 2018. augusztus 30-ig 

1-2 fő esetében                    8.000.-Ft/nap 

 3-4 fő esetében                  11.000.-Ft/nap 

Legkisebb szállásfoglalás minimum két éjszaka.  

Az ár nem tartalmazza az idegenforgalmi adót. 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: azonnal. 

 

6.) Alapítványok, egyesületek 2017. évi támogatásának elszámolása 

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja elfogadásra a polgárőr egyesület elszámolását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

14/2018. (II. 19.) HATÁROZATA 

Ábrahámhegy Polgárőr Egyesület támogatásának elszámolásáról 
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Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete, az Ábrahámhegy Polgárőr Egyesület 

(8256 Ábrahámhegy, Badacsonyi u. 13.) részére nyújtott, 2017. évre vonatkozó 

támogatással való elszámolást elfogadja. 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: azonnal. 

 

7.) Alapítványok, egyesületek 2018. évi támogatása 

 

Fábián Gusztáv polgármester: a polgárőr egyesületnek 30.000 Ft támogatást javasol 

megállapítani.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

15/2018. (II. 19.) HATÁROZATA 

Ábrahámhegy Polgárőr Egyesület támogatásáról 
 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete az államháztartáson kívüli forrás 

átvételére és átadására vonatkozó szabályokról szóló 17/2013. (XI. 19.) önkormányzati 

rendelete (a továbbiakban: Ör.) alapján elhatározza, hogy az Ábrahámhegy Polgárőr 

Egyesületet (Székhely: 8256 Ábrahámhegy, Badacsonyi u. 13.) (továbbiakban: Egyesület)  

egyszeri  30.000 Ft-tal, azaz  Harmincezer forinttal támogatja.   

A támogatás kifizetése egy összegben utalással történik az Egyesület pénztára javára.  

A támogatás célja: Az Egyesület működési kiadásainak támogatása 

A felhasználás határideje: 2018. december 31. 

Az Egyesület a támogatásról 2019. január 31.-ig köteles elszámolni. 

A támogatási cél kormányzati funkciója: 031060 Bűnmegelőzés 

Utasítja a polgármestert, hogy fenti támogatásról a Képviselő-testület döntésének 

megfelelő tartalommal kössön megállapodást az Egyesülettel, ami terjedjen ki az Ör. 4. § 

(2) bekezdésében meghatározottakra.  

Utasítja a polgármestert, hogy a megállapodás megkötését követően intézkedjen fenti 

összeg kifizetéséről. 

Utasítja a polgármestert, hogy az elszámolás benyújtásáról, illetve annak elmaradásáról 

számoljon be a Képviselő-testületnek. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő:  

- a megállapodás megkötésére: 2018. március 31. 

- az összeg kifizetésére: a megállapodás megkötését követően, az abban foglaltak 

szerint 
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- beszámolás: az elszámolást, illetve elmaradása esetén az arra biztosított határidő 

lejártát követő testületi ülésen. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: a tűzoltó egyesületnek 40.000 Ft támogatást javasol 

elfogadásra.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

16/2018. (II. 19.) HATÁROZATA 

Kővágóörsi Önkéntes Tűzoltó Egyesület támogatásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete az államháztartáson kívüli forrás 

átvételére és átadására vonatkozó szabályokról szóló 17/2013. (XI. 19.) önkormányzati 

rendelete (a továbbiakban: Ör.) alapján elhatározza, hogy a Kővágóörsi Önkéntes 

Tűzoltó Egyesületet (Székhely: 8254 Kővágóörs, Dózsa Gy. u. 1.) (továbbiakban: 

Egyesület)  egyszeri  40.000 Ft-tal, azaz  Negyvenezer forinttal támogatja.   

A támogatás kifizetése egy összegben utalással történik az Egyesület pénztára javára.  

A támogatás célja: Az Egyesület működési kiadásainak támogatása 

A felhasználás határideje: 2018. december 31. 

Az Egyesület a támogatásról 2019. január 31.-ig köteles elszámolni. 

A támogatási cél kormányzati funkciója: 032020 Tűz- és katasztrófavédelmi 

tevékenységek 

Utasítja a polgármestert, hogy fenti támogatásról a Képviselő-testület döntésének 

megfelelő tartalommal kössön megállapodást az Egyesülettel, ami terjedjen ki az Ör. 4. § 

(2) bekezdésében meghatározottakra.  

Utasítja a polgármestert, hogy a megállapodás megkötését követően intézkedjen fenti 

összeg kifizetéséről. 

Utasítja a polgármestert, hogy az elszámolás benyújtásáról, illetve annak elmaradásáról 

számoljon be a Képviselő-testületnek. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő:  

- a megállapodás megkötésére: 2018. március 31. 

- az összeg kifizetésére: a megállapodás megkötését követően, az abban foglaltak 

szerint 

- beszámolás: az elszámolást, illetve elmaradása esetén az arra biztosított határidő 

lejártát követő testületi ülésen. 
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8.) Falugondnoki  szolgálat továbbképzési tervének elfogadása 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  az idei évre nem terveznek be továbbképzést, tehát a „B” 

pontot javasolja elfogadásra.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

17/2018. (II. 19.) HATÁROZATA 

A falugondnoki szolgálat 2018. évi továbbképzési terve jóváhagyásáról   

Salföld Község Önkormányzata Képviselőtestülete a falugondnoki szolgálat 2018. évi 

továbbképzési tervét a javaslat „B”  pontja szerint jóváhagyja. 

Utasítja a polgármestert, hogy a döntésről a falugondnokot tájékoztassa. 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: azonnal.   

9.) Falugondnoki szolgálat  szakmai programjának elfogadása 

 

Fábián Gusztáv polgármester: a falugondnok előzetesen jelezte, hogy a szakmai programban  

van módosító javaslata.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: jó lett volna ezt előzetesen az ügyintézővel 

egyeztetni.  

 

Kovács István képviselő: minimális változtatások lennének.  

 

Az alábbi mondat nem helyes a II. pontban:  

„Az óvodai nevelés feladatát intézményfenntartó társulás útján Révfülöp településsel közösen 

látja el, a társulás gesztora Révfülöp.”  

Tekintettel arra, hogy Badacsonytomajjal is intézményfenntartó társulásban működnek együtt.  

 

Ugyanezen ponton belül:  „Az alapvető élelmiszerrel való ellátás mozgóbolt útján megoldott.” 

A településre mozgóbolt nem jár, hetente kétszer Tapolcán van vásárlás és gyógyszerkiváltás, 

tehát ezt a feladatot a falugondnok látja el.  

 

Ugyanezen az oldalon: „Az óvodás és iskolás gyerekek leginkább tömegközlekedéssel, illetve 

iskolajáratokkal járnak iskolába”. 

Ez így nem igaz, mert  általános iskolás gyermekek nem tömegközlekedéssel  járnak iskolába, 

hanem Badacsonytomaj, illetve Révfülöp irányába is a falugondnok végzi a szállítást.  

 

A III. pontban:  

„Gyógyszerkiváltásra a révfülöpi és badacsonytomaji gyógyszertárban van lehetőség”   
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Ez így nem helyes, mivel a gyógyszerkiváltás Tapolcán történik a bevásárlási  napokon,  illetve 

egyedi kérésre a gyerekszállítással együtt megoldja Révfülöpről.  

 

Még a  III. pontban:  

„Óvoda Révfülöpön van.” 

Ez így nem helyes, mivel Badacsonytomajon is van óvoda.  

 

Még a falugondnoki jármű tárolásával kapcsolatban javasolta még akkor amikor nem rendeztek 

terepet az önkormányzati épület udvarán az orvosi rendelő, könyvtár udvarán, ott tartja a 

gépjárművet. Ezzel olyan problémája van, hogy kb. ez a tereprendezés volt 1,5 éve és ilyen 

időben, ha bemegy és nincsen lefagyva, akkor nem lehet kijönni. Tehát azt kellene megoldani, 

hogy nem az ő hibája, ha véletlenül nem ott parkol, továbbá nyáron, amikor ott áll a vendég, 

akkor nem tud bejárni, mivel ott helyezkedik el a vendégház is. Tehát úgy kellene beírni ezt, 

hogy ez nem a falugondnok hibája, hogy ezt nem tudja betartani.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: úgy kell beírni, hogy lehetőség szerint zárt 

helyen parkol a gépjármű.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja, hogy aki az elhangzott módosításokkal együtt a 

szakmai programot elfogadja, kézfeltartással jelezze.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

18/2018. (II. 19.) HATÁROZATA 

A falugondnoki szolgálat Szakmai Programjának elfogadásáról   

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a falugondnoki szolgálat Szakmai 

Programját a  módosításokkal elfogadja. 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: azonnal. 

 

10.) Salföldi Műhely Népfőiskola Egyesülettel együttműködés 

 

Fábián Gusztáv polgármester: kérdezi, hogy van-e kérdés az együttműködési 

megállapodással kapcsolatban.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: nem kérdése, hanem észrevétele van. Ez a 

megállapodás tervezet Révfülöpön kelt és Salföldre vonatkozik, nincs törvényszéki bejegyzés, 

nincs adószám, óriási kérdés, hogy ez az egyesület egyáltalán létezik-e, mert kereste a 

cégadatok között és semmi ilyet nem talált. Nem küldtek sem végzést, sem alapító okiratot, úgy 

gondolja, hogy egy általa fellelhetetlen okiratú egyesülettel nem kötne szerződést.  
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Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző:  elmondta már a polgármester úrnak is, hogy 

ez az anyag borzasztó hiányos, de csak ez az együttműködési megállapodás érkezett és az lett 

beszkennelve.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: fapados, amatőrnek tűnik ez a megállapodás, pedig nem 

jogász. Az, hogy hasznosnak ítélik a Salföldi Műhely munkáját, azért miért kellene 

együttműködési megállapodást aláírni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: ha valamilyen rendezvényt szeretnének és az 

önkormányzat indokoltnak tartja, akkor nyilván külön igényléssel megoldható.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: nyilván, ha az egyesület létezik, akkor benyújt egy helyiség 

iránti kérelmet, kifizeti a bérleti díjat stb. Elég aggályosnak tartja, nem tudja, hogy mi a célja 

az egyesületnek. Egy tájékoztató levelet küld az egyesületnek, hogy igazából nem értette az 

önkormányzat ezt a megállapodást és ezért hiányosságai miatt megszületett egy döntés. 

Kérdezi, hogy aki egyetért azzal, hogy ezt a megállapodást a polgármester ne írja alá,  

kézfeltartással jelezze.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

19/2018. (II. 19.) HATÁROZATA 

Salföldi Műhely Népfőiskola Egyesülettel való együttműködésről 

Salföld Község Önkormányzat Képviselő testülete a Salföldi Műhely Népfőiskola 

Egyesület Együttműködési ajánlatát megtárgyalta, és annak hiányossága miatt úgy 

döntött, hogy az együttműködési megállapodást nem írja alá.  

A Képviselő-testület felkéri a Polgármester, hogy a döntésről az Egyesületet értesítse. 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: március 15. 

Kovács István képviselő:  az, hogy adja bérbe az önkormányzat a középületeit, azért álljon 

meg a menet, meg van egy-két alapítvány bejegyezve a tisztelt címen ki tudja milyen feladatot 

lát el. 

11.) Faluszépítő Bizottság létrehozásának lehetősége 

 

Fábián Gusztáv polgármester: Ruppert László salföldi ingatlantulajdonos kereste meg az 

önkormányzatot, aki nagyon kedves és agilis ember és azt javasolja, hogy az épületek tervezése, 

kivitelezése előtt komoly munka folyjon az esztétikai kérdésekben. Javasolta, hogy a 

településen jöjjön létre e célból bizottság. A régi mondás szerint, ha mindent tönkre akarsz 

tenni, akkor alakítsál bizottságot és tuti, hogy semmi nem fog történni. Ebben a faluban minden 

bizottságnak szomorú sorsa lett. Az arculati kézikönyv szerint most a polgármesternek van 

olyan joga, hogy megnézze a tervet, lehet főépítészt tartani, szaktanácsot kérhet. Sajnos arra a 

következtetésre jutott, hogy ne csináljanak bizottságot, mert ezek gyakorlatilag 

működésképtelenek egy ilyen kis faluban és csak húzza az időt. Ha beérkezik egy engedély a 
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faluba, akkor mint polgármester megkapja a végzést és amíg jogerőre nem emelkedik, tehát 15 

nap van rá, hogy valamit lépjen. Tehát meg kell keresni a tervezőt, hogy küldjön egy tervet, 

egyeztetni kell, hogy a terv egyezik-e a rendelettel, de 15 nap elmúltával már a világon semmit 

nem tudnak csinálni. Ehhez képest betenni egy bizottságot, hogy üljön össze, egyszerűnek 

tűnik, de nem az.  

 

Mátraházi Zsuzsanna: nem megoldható, mivel az volt benne, hogy a bizottság feltétele, hogy 

eggyel több legyen a testületi tag, mint amennyi a külső ember. Biztos, hogy nem akar a 

bizottság tagja lenni, mert nem ért hozzá.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: az aljegyző asszony az előterjesztésben a klasszikus 

önkormányzati bizottság kérdését mutatja be, de az is egy rémálom szöveg. Ruppert László 

olyan bizottságot szeretne, ami magánemberekből áll.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző:  sem a rendelettel, sem az eljárás renddel nem 

hozható össze. Városokban vannak ilyen bizottságok, ott azért elég nagy a volumene ezeknek 

a dolgoknak.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja olyan határozat meghozatalát, hogy a testület a 

bizottság létrehozását aggályosnak tartja és nem szándékozik ilyet létrehozni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: egyszerűen megoldhatatlan a kis létszámú testület 

miatt.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja úgy elfogadni a határozatot, hogy a bizottság 

létrehozását a jelenlegi jogszabályok alapján nem tartja megalapozottnak.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

20/2018. (II. 19.) HATÁROZATA 

 

Faluszépítő Bizottság létrehozásának lehetőségéről 

  

Salföld Község Önkormányzat Képviselő testülete a Faluszépítő Bizottság létrehozását a 

jelenlegi jogszabályok alapján nem tartja megalapozottnak.  

A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy a döntésről az érintetteket értesítse. 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: március 15. 

12.) Óvodás gyermekek szállítására vonatkozó megállapodás 

Fábián Gusztáv polgármester: jelenleg a szállítást nem veszik igénybe a faluban, de jár a 

gyermek óvodába. Mindentől függetlenül ezt a megállapodást muszáj elfogadni. Javasolja 

elfogadásra.  
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Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

21/2018. (II. 19.) HATÁROZATA 

Megállapodás Badacsonytomaj Város Önkormányzat és Ábrahámhegy,  

Salföld Községek Napközi Otthonos Óvodai Ellátását Biztosító Intézményi Társulása 

területéről bejáró óvodás gyermekek szállításáról 

Salföld Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Badacsonytomaj Város 

Önkormányzat és Ábrahámhegy, Salföld Községek Napközi Otthonos Óvodai Ellátását 

Biztosító Intézményi Társulása területéről bejáró óvodás gyermekek szállítására 

vonatkozó – az előterjesztés mellékletét képező formában és tartalommal – 

Badacsonytomaj Város Önkormányzatával és Ábrahámhegy Község Önkormányzatával 

megállapodást köt. 

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a megállapodás aláírására. 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: elfogadásra azonnal, támogatás megkötésére az elfogadást követő 10 

munkanap. 

13.) Gyermekvédelmi ellátásokról szóló rendelet megalkotásához hozzájárulás 

Fábián Gusztáv polgármester: Badacsonytomaj alkotja meg az ehhez szükséges rendeletet, 

melyhez az önkormányzatnak kell hozzájárulni.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: továbbra is diszkriminatívnak tartja, hogy a 

betegségből adódó különleges étkeztetésű gyermekeknek többet kell fizetni az étkezésért.  

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja, hogy a rendelet megalkotásához járuljanak hozzá.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

22/2018. (II. 19.) HATÁROZATA 

gyermekvédelmi ellátásokról szóló önkormányzati  

rendelet megalkotásához hozzájárulásról 

 

Salföld Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a jogalkotásról szóló 2010. évi 

CXXX. törvény 5.§ (1a) bekezdésében biztosított jogkörében eljárva Badacsonytomaj 

Város Önkormányzata Képviselő-testületének a gyermekvédelmi ellátásokról szóló 

önkormányzati rendelet megalkotásához hozzájárul. 

 

Felelős:  Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő:  azonnal. 
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14.) „Védjük meg településeinket, védjük meg hazánkat” felhívásról  döntéshozatal  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ezt a felhívást személy szerint tudja támogatni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: azért mondja el újra, mert szeretné, ha benne lenne a 

jegyzőkönyvbe, hogy azért szavaz „nemmel”, mert Ferenc Pápa útmutatóját követi, amit 

legutóbb január 14-én tett közzé ezzel a témával kapcsolatban.  

Fábián Gusztáv polgármester:  javasolja, hogy aki a határozati javaslatban foglaltakkal 

egyetért, kézfeltartással jelezze.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal, 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

23/2018. (II. 19.) HATÁROZATA 

                           betelepítési kvóta elleni csatlakozásról 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a „Védjük meg 

településeinket, védjük meg hazánkat” felhívásról szóló előterjesztést és az alábbi 

határozatot hozta: 

1. Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete elutasítja a Soros-tervet, és azt, 

hogy a településünkön bevándorlásszervező irodát működtessenek. 

2. Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a 

településekre komoly fenyegetést jelentő tömeges betelepítés miatt felkéri Magyarország 

Kormányát, hogy ha kell, jogszabályokkal lépjen fel a Soros-terv és a 

bevándorlásszervező Soros-szervezetek ellen. 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester. 

Határidő: azonnal. 

 

15.) Észak-Balatoni Térség Regionális Települési Szilárdhulladék Kezelési 

Önkormányzati Társulás 2017. évi tevékenységéről beszámoló 

 

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a beszámoló elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

24/2018. (II. 19.) HATÁROZATA 
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Észak-Balatoni Térség Regionális Települési Szilárdhulladék  

Kezelési Önkormányzati Társulás beszámolójáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete az Észak-Balatoni Térség Regionális 

Települési Szilárdhulladék Kezelési Önkormányzati Társulás 2017. évre szóló 

beszámolóját megismerte, és azt tudomásul veszi. 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről az érintettet értesíteni 

szíveskedjen. 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: március 15.  

16.) Salföld 53/7 helyrajzi számú ingatlan vagyonkezelési szerződés ügye  

Fábián Gusztáv polgármester: sajnálatos módon erre valamiféle jogi mondatot kell beleírni 

a határozatba, talán annyi, hogy Salföld Önkormányzata a szerződéstől eláll.  

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: abban a formában lehetne, hogy: „Salföld 

Község Önkormányzata a vagyonkezelési szerződés tervezetet megismerte és annak 

ismeretében a szerződés aláírását nem támogatja.” 

Fábián Gusztáv polgármester: kérdezi, hogy indokolást nem kell beleírni. 

Kovács István képviselő: erre a területre nem kezelői jogot akartak, hanem tulajdonjogot 

akartak.  

Fábián Gusztáv polgármester: ez egy nagyon régi történet. 2006-ban azt mondták, hogy ossza 

meg az önkormányzat, akkor megtörtént a megosztás, majd akkor volt a kormány váltás, ott  

volt akkor az, hogy senkinek nem adnak állami ingatlant. 2012-ben valóban az volt, hogy 

semmilyen átadás nem lehetséges, csak a vagyonkezelés lehetséges. Közben 2016. vagy 2017. 

évre meg már simán adták volna, ugyanúgy, mint a bolt előtti területet. Eltelt több év és az 

iratkupacból előkerül az irat, egy  év alatt kétség kívül nem sokat dolgoztak. Szíve szerint azt 

mondaná, hogy „köszönjük, de nem kérjük”.  Egy biztos ebben a formában az önkormányzat 

nem kéri az ingatlant. Javasolja, hogy aki egyetért azzal, hogy jelen formájában ne írják alá a 

szerződést, kézfeltartással jelezze.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

25/2018. (II. 19.) HATÁROZATA 

az MNV Zrt és Salföld Község Önkormányzata  

közötti vagyonkezelési szerződésről 

  

Salföld Község Önkormányzat Képviselő testülete a vagyonkezelési szerződés tervezetet 

megismerte és annak ismeretében a szerződés aláírását nem támogatja.  
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A Képviselő-testület felkéri a Polgármester, hogy a döntésről az MNV Zrt.-t értesítse. 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: azonnal. 

17.) Tájékoztató Salföld 53/8 helyrajzi számú ingatlan önkormányzati                         

tulajdonba adása vonatkozásában 

 

Fábián Gusztáv polgármester: az 53/8 hrsz-ú ingatlant az önkormányzat visszakaphatja, 

igazából itt nem kell elfogadni határozatot ezt csak egy tájékoztatás.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző:  tulajdonképpen ezen ingatlan vonatkozásában 

az eljárás folyamatban van.  

 

18.) Tájékoztató a Nemzeti Kulturális Alaphoz benyújtott pályázatról             

            (Cseh Tamás program) 

Fábián Gusztáv polgármester:  elmondja, hogy bizonyos szempontból tapasztalatlan volt ez 

ügyben. Az erősítés nincsen benne a pályázat elszámolható részében. Minimum 8 koncert kell, 

de már januárban a zenekarok be vannak táblázva. Váratlan fordulat volt, hogy januárban 

megváltozott az Artisjus jogdíj, melyet muszáj befizetni. Vannak olyanok, akik egyéni 

adószámmal rendelkező előadó, akiknek a szociális hozzájárulását (19,5 %) az önkormányzat 

köteles fizetni. Kötelező a gázsiból levonni az adóelőleget. A következő tájékoztatást kapta 

Nagy Évától: ha van egy összeg, például 80.000 Ft, abból kötelező levonni az egyéni adószám 

esetében a személyi jövedelemadóját. Úgy kell megírni a szerződést, hogy ezeket levonják. 

Igyekeznek rászervezni erre a partira, mert belépőjegyet is kell szedni. Dolgozik rajta, ha most 

kellene dönteni nagyon meggondolná, mert rengeteg munkával jár. Decemberben, januárban 

csak e-maileket küldött ez ügyben, de most muszáj végig csinálni. A szerződés megkötésre 

került a Nemzeti Kulturális Alappal. Fényképpel kell igazolni a koncert meglétét, augusztus  

1-ig be kell nyújtani az összes számlát. Az önkormányzat előfinanszírozza és augusztus 1. 

napját követően egy hónapon belül kifizetik.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: nyilván le lehet hívni az eredetileg beadott pályázatot 

és az eredeti kiírást. Nehogy belegyalogoljanak abba a hiába, pont az erősítés miatt, amire itt 

nincs szükség, hogy nem a kiírásnak megfelelően szervezték a koncerteket. Úgy emlékszik, de 

nem látta a megkötött szerződést, nem látta a benyújtott pályázatot, hogy ezek akusztikus 

koncertek, ezekhez akkor nem kell erősítés.  

Fábián Gusztáv polgármester:  nem akusztikus.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: tehát mindenképpen nézzék meg a kiírást.  

Fábián Gusztáv polgármester:  könnyű zenei koncertnek kell lenni és az a legfontosabb, hogy 

élő zene legyen. Kihívta azt az embert, aki adja az árajánlatot az erősítésre, hogy lássa a helyiség 

méreteit.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: attól tart, hogy ha elkezdenek hangosítani, akkor még 

a környékről is el kell rohanni.  
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Fábián Gusztáv polgármester:  az erősítés pontosan azért fontos, hogy a hangzás ne legyen 

erőszakos. Fontos, hogy érthetően lehessen hallani az énekes hangját. Minden zenekarnak 

megküldte, hogy 110 m2-es a helyiség és 20 m2-es a színpad.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: a színpaddal kapcsolatban elmondja, hogy ezért a 

sorozatért vétség lenne kidobni a zongorát, gyönyörű színpad kép a zongora.  

Fábián Gusztáv polgármester:  nem az önkormányzaté a zongora, de a színpadot le szeretnék 

burkolni laminált parkettával. Azon kívül a zongora tulajdonosa nem tudja elvinni. 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: miért kellene megszabadulni a zongorától.  

Fábián Gusztáv polgármester:  nem akarnak megszabadulni tőle, egyszerűen csak a 

színpadról leteszik a földszintre. A tulajdonosa állítólag árulja, tehát nem akarja itt tartani 

örökre.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: hangszert és kottát nagyon őrizni kell, mert felfelé 

megy az ára.  

Fábián Gusztáv polgármester:  nem az a cél, hogy össze-vissza rakják, hanem az, hogy a 

tulajdonos el tudja adni.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: kérdezi, hogy mennyi volt az a bevétel, amit 

felajánlott polgármester úr a pályázatban.  

Fábián Gusztáv polgármester:  190.000 Ft.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: azt le fogják vonni az 1.000.000 Ft-ból, azért kell 

vállalni a bevételt, mert azt produkálni kell.  

Fábián Gusztáv polgármester:  a megkapott pénzt kétfelé lehet elosztani, hivatalosan 

számlával, egyrészt díjra, másrészt 15 %-a PR költségre. Nem foglalkoznak a jegybevétellel.  

Kovács István képviselő: kéri a polgármester urat, hogy figyeljen oda, hogy a pályázati 

feltételek minden tekintetben teljesüljenek, nehogy abba a csapdába essenek, hogy lezajlanak a 

koncertek az előadók pedig követelik a bérüket  és nem kapja meg az önkormányzat a 

támogatást. Tehát teljesítse az önkormányzat azokat a feltételeket, amelyeket kiírtak, nagyon 

figyeljenek oda.  

Fábián Gusztáv polgármester:  azt a biztosítékot tudja  mondani, hogy van a közös hivatal, 

Nagy Évával ezen dolgoznak, itt hiba nem lehet az elszámoláskor. Egy biztos, hogy mindent a 

jogszabályoknak megfelelően kell csinálni. Komoly munka, de meg lehet csinálni.  

19.) Polgármesteri szabadság ütemezése 

Fábián Gusztáv polgármester: augusztusban kivenne 22 napot, októberben is szintén 22 

napot a maradék pedig júniusban, azaz 13 napot. Javasolja a szabadság ütemezést így elfogadni. 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
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26/2018. (II. 19.) HATÁROZATA 

polgármester szabadságának ütemezéséről 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete Fábián Gusztáv, polgármester 2018. 

évi szabadságának ütemezését az alábbiak szerint hagyja jóvá: 

- június hónapban 13 nap, 

- augusztus hónapban 22 nap, 

- október hónapban 22 nap 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester. 

Határidő: folyamatos.  

 

20.) Tapolca Környéki Önkormányzati Társulás Társulási Tanácsa fenntartásában 

működő Balaton-felvidéki Szociális, Gyermekjóléti és Háziorvosi Ügyeleti Szolgálat által 

biztosított szociális és gyermekjóléti alapellátások intézményi térítési díjainak 

véleményezése, kedvezmények biztosítása 

Fábián Gusztáv polgármester: ezt a napirendet tavaly is tárgyalták, ezt a társulási tanács 

elfogadta. A kérdés az, hogy Salföld Önkormányzata milyen eltérő kedvezményeket, 

mentességeket ad. A tavalyi évben az önkormányzat az alábbiakat vállalta:  

- személyi gondozás esetében az első kategóriában 8,5 %, 

- személyi gondozás esetében a második kategóriában 11,5 %, 

- személyi gondozás  esetében a harmadik kategóriában 15,5 % 

- személyi gondozás esetében a negyedik kategóriában 20 %. 

 

Tóthné Titz Éva  jegyzőt  helyettesítő aljegyző: ha  az a szándék, mint tavaly, akkor 100 %-

ra kellene kiegészíteni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a személyi gondozás tekintetében mind a négy kategória 

vonatkozásában a 100 %-ra való kiegészítést javasolja elfogadni.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

27/2018. (II. 19.) HATÁROZATA 

A szociális és gyermekjóléti alapellátások intézményi  

térítési díjainak meghatározásáról 

Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Tapolca Környéki Önkormányzati 

Társulás Társulási Tanácsa a fenntartásában működő Balaton-felvidéki Szociális, 

Gyermekjóléti és Háziorvosi Ügyeleti Szolgálat által biztosított szociális és gyermekjóléti 

alapellátások intézményi térítési díjainak meghatározásáról szóló előterjesztést 

megtárgyalta. 
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Az előterjesztésben javasolt térítési díjakat az alábbi mentességekkel, kedvezményekkel 

kiegészítve fogadja el.   

A házi segítségnyújtás tekintetében a társulás által elfogadotton túl, az intézményi térítési 

díjból további   kedvezményt biztosít a következők szerint:  

- személyi gondozás esetében az első kategóriában 8,5 %, 

- személyi gondozás esetében a második kategóriában 11 %, 

- személyi gondozás  esetében a harmadik kategóriában 15 %, 

- személyi gondozás esetében a negyedik kategóriában 19 %, 

Felkéri a polgármestert, hogy a döntésről szóló határozatot küldje meg a Társulás 

elnökének további intézkedés végett. 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: azonnal. 

Fábián Gusztáv polgármester: megköszöni a részvételt és az ülést 11:40 órakor bezárja.  

 

K.m.f. 

 

 

Fábián Gusztáv        Tóthné Titz Éva 

polgármester       jegyzőt helyettesítő aljegyző 

 

                                           

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 


